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Concrete vragen  Het gaat ons niet direct om de arbeidsrechtelijke omstandigheden. 
Wij denken dat dit een zaak is van werkgever, werknemer en het 
FNV.  Maar wij zien de taxichauffeur als een zeer belangrijke, doch 
vaak vergeten onderdeel van het primaire zorgproces. Uit eigen 
ervaring weten wij dat het vervoer van cliënten van en naar 

zorglocaties een  grote stempel drukt op het zorgproces. Op het 
moment dat er geen kwaliteit van zorg voor de cliënt is binnen het 

vervoer belemmert dit het gehele zorgproces. 
Naar aanleiding van deze brandbrief van de FNV willen wij graag het 
volgende weten: 
-  In welke mate speelt  de beschreven problematiek  binnen 
Leudal? 

-  Hoe draagt de gemeente nu zorg voor kwalitatief goed vervoer?  
-  Bieden punten uit dit schrijven aanknopingspunten om hierin 
verbetering in  aan te brengen? 

  

Ambtelijk advies  Datum: 11 april 2017 

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
 
Bij de aanbesteding van het Omnibuzz vervoer (per 11 december 

2016 de opvolger van Regiotaxi Limburg) is kwaliteit meegewogen 
bij de gunning. In de aanbesteding is ook rekening gehouden met de 

uitkomsten van de marktconsulatie onder taxibedrijven. Hierin 
hebben de taxibedrijven aandacht gevraagd voor de gevolgen van 
Sociaal Return on Investment (SROI). Dit hebben gemeenten 
meegewogen in de formulering van de eisen op gebied van SROI. 

Ook is nadrukkelijker rekening gehouden met de belangen van het 
lokale MKB. De aanbesteding is niet gebaseerd op de laagste prijs, 
maar op de beste prijs-kwaliteitverhouding.  
 
Binnen de gemeente Leudal is er kwalitatief goed vervoer. Er zijn 
geen aanknopingspunten om hierin verbetering in aan te brengen. 
 

 

 



 

 

Besluit college of 

portefeuillehouder 

 Datum: 13 april 2017 

Besluit van (wie): Portefeuillehouder Verlinden 

Besluit luidt: conform advies beantwoorden 

 
 
 


